



**Recreation Swim:**

- Individuals can freely swim around the pool at their leisure and enjoy the water in a casual and relaxed manner.
- Open to all ages. Children under 12 must be accompanied by adult in the pool.

**Lap Swim:**

- Lap swim is organized swimming up and down the length of the pool repeatedly.
- If only two swimmers, they may split the lane to swim back and forth. If there are three to five swimmers, they are required to circle swim; limited to 5 swimmers per a lane.
- Open to ages 12 and up. Teens ages 12-17 yrs old who cannot pass a swim test must be accompanied by an adult 18 years and older and in the water at all times.

Swim Schedule

**Tuesday**

Recreation Swim & Lap Swim	10:00 am - 11:00 am
	11:00 am - 12:00 pm
	5:15 pm - 6:00 pm *
	8:00 pm - 9:00 pm

**Thursday**

Recreation Swim & Lap Swim	5:15 pm - 6:00 pm *
	8:00 pm - 9:00 pm
.....	
Lap Swim Only	10:00 am - 11:00 am
	11:00 am - 12:00 pm

**Saturday**

Recreation Swim & Lap Swim	2:00 pm - 3:00 pm
.....	
Lap Swim Only	3:00 pm - 4:00 pm

TICKET PRICING

**Children (0 - 17)**

1 ticket: \$5  
5 ticket: \$23  
15 ticket: \$53

**Adult (18 - 59)**

1 ticket: \$8  
5 ticket: \$36  
15 ticket: \$84

**Older Adults (60+)**

1 ticket: \$5  
5 ticket: \$23  
15 ticket: \$53

⚠ Tickets expire 6 months from date of purchase. Each ticket will grant you only one 45-minute or 1-hour time slot; sufficient tickets must be available in the account for reservations.



## 游泳時間表

### 星期二

休閒游泳	10:00 am - 11:00 am
或泳道全程往返游	11:00 am - 12:00 pm
	5:15 pm - 6:00 pm *
	8:00 pm - 9:00 pm

### 星期四

休閒游泳	5:15 pm - 6:00 pm *
或泳道全程往返游	8:00 pm - 9:00 pm
-----	
僅限泳道全程往返游	10:00 am - 11:00 am
	11:00 am - 12:00 pm

### 星期六

休閒游泳	2:00 pm - 3:00 pm
或泳道全程往返游	
-----	
僅限泳道全程往返游	3:00 pm - 4:00 pm

### 休閒游泳:

- 休閒游泳是指以輕鬆的方式，在泳池中自由嬉水游泳，其主要目的是為了娛樂和健身，並著重於享受水中的放鬆和樂趣。
- 開放給所有年齡層。若年齡低於9歲的兒童進入泳池，必須由成年監護人陪同，並確保保持與孩子之間一個手臂的距離。

### 泳道全程往返游:

- 泳道全程往返游是指在特定的泳道中全程來回游泳。每條泳道最多允許5名游泳者同時使用；如果泳道內只有2名游泳者，則可以共享同一泳道，各自佔用一側進行來回游泳；當泳道中有3至5名游泳者時，游泳者必須依次輪流進行游泳，形成一個游泳者接一個的環形模式，直到所有游泳者都完成一個往返。
- 開放給12歲及以上人士。年齡介於12至17歲之間的青少年可獨自游泳，但家長需事先簽署同意書。若該青少年未通過游泳能力測試，成年監護人則必須陪同在泳池。

## 票價

### 兒童 (0 - 17歲)

1張票 : \$5  
5張票 : \$23  
15張票 : \$53

### 成年人 (18 - 59歲)

1張票 : \$8  
5張票 : \$36  
15張票 : \$84

### 長者 (60歲以上)

1張票 : \$5  
5張票 : \$23  
15張票 : \$53

⚠ 游泳票的有效期為購買日起半年。一張票僅允許一個人進行45分鐘或1小時的特定時段游泳。預約時您的帳戶必須有足夠的游泳票。